



Canadian Council on International Law  
Conseil canadien de droit international

## Biographies : CCIL Executive | Comité Exécutif



### Secretary | Secrétaire : Justin Mohammed

Term: October 2021 – October 2024

Durée de mandat: Octobre 2021 – Octobre 2024

Justin is the Human Rights Law and Policy Campaigner at Amnesty International Canada (English branch). He obtained a Bachelor of Public Affairs and Policy Management degree from Carleton University in 2009, a Bachelor of Laws degree from the University of Ottawa in 2013, and a Master of Arts in International Affairs from

Carleton University in 2013. He was called to the Ontario bar in 2014.

Prior to his role with Amnesty International, he clerked at the Federal Court of Canada, served as a Human Rights Officer with the United Nations Peacekeeping mission in Mali, and worked at the Library of Parliament as an analyst for the House of Commons Subcommittee on International Human Rights

—

Justin Mohammed est responsable des campagnes et politiques en droits humains à Amnesty internationale Canada (division anglaise). Il a obtenu son baccalauréat en affaires publiques et gestion des politiques à l'Université Carleton (2009), son baccalauréat en droit à l'Université d'Ottawa (2013) et sa maîtrise en affaires internationales à l'Université Carleton (2013). Il a été admis au Barreau de l'Ontario en 2014.

Avant de travailler pour Amnistie internationale, M. Mohammed a été greffier à la Cour fédérale du Canada, agent des droits de la personne à la mission de maintien de la paix des Nations Unies au Mali, et analyste au sein du Sous-comité des droits internationaux de la personne de la Chambre des communes, à la Bibliothèque du Parlement.